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Inleiding: 

Het college stelt dat in 2020 minimaal 20% van de benodigde energie voor de gehele gemeente 
duurzaam is opgewekt. En in 2040 100%. Voor de groei van 20% naar 100% wordt 20 jaar 
genomen, dus gemiddeld 4% groei per jaar. 

 

Vragen: 

1. Wat is momenteel het percentage duurzaam opgewekte energie in de gemeente Zevenaar? En 
is daarmee 20% in 2020 een reëel streven. 

 

Antwoorden: 
 
Een percentage van duurzame opwekte energie  in de gehele gemeente Zevenaar is (nog) niet te 
geven. We zijn samen met Alliander bezig om hier meer inzicht in te krijgen. Als dit inzicht er is, zal 
dat met de raad worden gedeeld.  
Het streven van 20% is reëel, zeker gelet op de recente actie Winst uit je Woning van het Liemers 
Energieloket (grote animo voor zonnepanelen op het dak) en de voorgenomen plannen van de 
windmolens op de Byvanck. Daarnaast wordt de elektriciteit die we als organisatie gebruiken 
(gebouwen, openbare verlichting e.d.) of in de Regio Arnhem Nijmegen duurzaam opgewekt of is 
groene stroom NL (Garantie van Oorsprong uit NL). 

 

* graag vraag/vragen beperken tot één onderwerp. 

technische vragen worden schriftelijk ingediend bij de griffier. Deze zorgt voor verzending naar de 

portefeuillehouder/ambtelijke organisatie en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder. 

Ook zullen alle technische vragen en de antwoorden op de website van de gemeente geplaatst worden. 


